
 

 
 

 
Referat 

 

Styremøte nr. 2/2021-23 
 

 
Dato   Tirsdag 26. oktober 2021 

 

Sted   Idrettens Hus, Lillehammer 

 

Til stede  

• Hovedstyret Kjetil Dahlen, Ine Wigernæs, Sigrid Snuggerud og Espen Moltubakk 

• Grenledere   Torbjørn Broks Pettersen, May Kristin Lønseth,  Jørn Tore Linberg 

                                        og Torger Fenstad (på Teams) 

• Admin  Ellie Lein og Marianne Myklebust 

 

Forfall   Anne Karen Olsen og Lillann Gulbrandsen 
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INNKALLING/REFERAT 
 
 

SAK 11 GODKJENNE INNKALLING OG VURDERE INHABILITET 
 

   Godkjenne av møteinnkalling og vurdere inhabilitet. 
 

Spørsmål til inhabilitet for Sigrid Snuggerud i saken som omhandler skistyret. Det er 

ønske om at Sigrid blir på møterommet, men må selv vurdere hva hun kan si.  

Utover det anses det ikke å være noen utfordringer mht. habilitet. 

 
Vedtak:  

Møteinnkalling godkjennes. 

Inhabilitet er vurdert ihht. kommentar over. 

 

 

SAK 12 GODKJENNE REFERAT 
 

   Godkjenne referat nr. 1/2021-23 

 
   Vedtak:  

   Referat nr. 1/2021-23 godkjennes.  

 
 

RAPPORTERING 
 

 

SAK 13 REGNSKAP pr. 30.09.2021 
 

Regnskapsrapport pr. 30.09.21 vil bli gjennomgått på styremøtet.  
 

• Resultat   

• Balanse   

 

Reviderte budsjett 2021 gren 

… ligger inne i egne kolonner i regnskapene, disse skal formelt godkjennes av styret. 

 

Resultatprognose 2021 

Resultatprognose 2021 for styre/admin kan sees opp mot revidert budsjett. 

Det er lagt inn trygg margin mht. kostnader, mens inntektene er beregnet med 

forsiktighet.  

 

Kompensasjon krisepakke 4 

Det er sendt inn to søknader for tapte deltakeravgifter skirenn, på hhv. 50% på avlyste 

renn og 70% for delvis gjennomførte renn. Alle store arrangører er kontaktet og det er 

laget et godt tallunderlag for evt. stikkprøvekontroll fra Lott.stift. 
 
 

Skikretsen har søkt om kr. 368.500. 

 
 

Vedtak 
 

• Regnskap pr. 30.09.2021 tas til etterretning 

• Reviderte grenbudsjett 2021 godkjennes 

• Det legges fram et likvidtietsbudsjett på styremøtet i desember mtp. mulig 
flytting av mer penger over til garantikonto. 

https://www.skiforbundet.no/globalassets/06-krets---medier/oppland/8-styret/2021-23/motereferat/referat_1_2021-23_16.-august-2021.pdf
https://www.skiforbundet.no/globalassets/06-krets---medier/oppland/8-styret/2021-23/diverse-dokument-til-moter/osk_regnskap-pr.-30.09.2021--til-styret.pdf
https://www.skiforbundet.no/globalassets/06-krets---medier/oppland/8-styret/2021-23/diverse-dokument-til-moter/balanse-pr.-30.09.21.pdf


 

SAK 14 STATUS SKIUTVIKLER 
 

Marianne har siden hun begynte i stillingen som skiutvikler 15. august gjennomført 

følgende: 

 

Anleggsrådgivning 

• Mån Skileikanlegg, Tessand (Vågå), befaring ifbm. utviding av anlegget 

• Lygna Skisenter, befaring ifbm. graving av crossløype 

• Birkebeiner Skistadion, skileik og langrennscross, befaring og skisser 

• Karidalen Skisenter, befaring ifbm. graving av crossløype 

 

Trenerkurs 

• Torpa/Snertingdal/Nordre Land – langrenn; 9 deltakere 

Praktiske barmarksmoduler, her gjenstår nå praktiske snømoduler i desember 
 

• Hadeland - langrenn; 13 deltakere 

Praktiske barmarksmoduler, teorimoduler kjøres hhv. 20. og 27. oktober. 

praktiske snømoduler i desember 

 

Inspirasjonskvelder 

• Lensbygda Sportsklubb; barmark 

• Øyer-Tretten IF; barmark 

• Gjøvik Skiklubb Alpint; barmark  

 

Inspirasjon skole 

• Øyer kulturskole/Solvang skole, Øyer 

 

 

Følgende oppdrag er planlagt: 

• Gjøvik Skiklubb; inspirasjon barmark 25.10.21 og snø 22.11.21 

• Øyer-Tretten IF; inspirasjon ski 23.11.21 

• Dombås IL; inspirasjon ski 15.11.21 

 

• Raufoss; grasrottrenerkurs, dato ikke satt 

 

   

Styret diskuterte muligheten for mer aktivitet rundt skoler/SFO og hvordan man kan 

‘komme inn’. Mange skoler har gode muligheter for snø- og skiaktiviteter. Andre 

idretter har fått det til, bl.a. Gøy med håndball. Men det bør kanskje være et nasjonalt 

tiltak? Noe for skiklubbutviklere? 

 

Styret ønsker også å understreke at generering av framtidig aktivitet ikke bare er 

Mariannes ansvar, men også grenkomiteer og klubber. 

 

Se også sak 15, Bruk av prosjektmidler 2022. 
 

   

 

 

Vedtak: 

Informasjonen tas til etterretning 

 

 

 



 

DISKUSJONS- OG VEDTAKSSAKER 
 
 

SAK 15 BRUK AV PROSJEKTMIDLER 2022 
 

Skikretstinget 2021 vedtok styrets framlagte forslag til rammebudsjett for 2022 og 

2023. Der er det lagt inn kr. 150.000 i prosjektmidler pr. år. 
 

Prosjekt 2020: Utstyrspakker/inspirasjonsbesøk. 

Prosjekt 2021:  Webinar og befaringer - ABC skileik-/basis-/langrennscrossanlegg 

 

Administrasjonen foreslår følgende prosjekt for 2022: 

 

Utstyrspakker med tilhørende inspirasjonskurs  

Videreføring av prosjektet, vi har p.t. 9 vinterpakker og har bestilt 9 sommerpakker 

• Målgruppe: Nye klubber 

• Omfang: 2 hopp/kombinert, 1 alpint, 6 langrenn (eventuelt flere?) 

• Konseptinnhold: Praksiskurs på barmark og på ski som fokuserer på 

organisering og aktivitetslæring for å skape treningsøkter med høy GØY-

faktor. 

Estimert kostnad ca. kr. 50.000. 
 

I tillegg gjenstår noen inspirasjonskvelder ifbm. de første 20 utstyrspakkene. Disse vil 

bli gjennomført i løpet av vinteren 201-22 og vil belastes både 2021 og 2022.  
 

Det kan også være nyttig med en oppfølging av de klubbene som mottok utstyrspakker 

i første runde, for å sjekke om utstyrspakkene fortsatt er i bruk.  

 

Barnas Ski-VM (2022-2025) 

Vi har i tidligere prosjekt hatt hovedfokus på kompetanseutvikling og anlegg. Derfor 

tenker vi at neste steg er arrangement? 

 

• Målgruppe: barn 6-12 år og familier 

• Omfang 2022: 5-10 klubber 

• Omfang 2023: 10-15 klubber 

• Omfang 2024: 20-30 klubber 

• Omfang 2025: 30-40 klubber 

• Konseptinnhold se «Barnas ski VM i Trøndelag» 

 

Det kan være aktuelt med samarbeid med Hedmark om et Barnas Ski-VM i Innlandet. 

Kostnader må kartlegges, inkl. mulige sponsorer. En mer detaljertbudsjett skisse vil bli 

presentert når det er klart.  
 

Konkurransene i Barnas Ski-VM kan være av ulike former, det er en god idé å 

gjennomføre alternative konkurranseformer, f.eks. Jam-formatet, dvs. kjør så mange 

ganger du klarer i løp et av en gitt tid- 

Styret hadde også en kort diskusjon rundt evt. sponsing av små snøproduksjonsanlegg, 

men velger å la denne bero denne inntil videre. 

 

 

Vedtak: 

Styret støtter de to prosjektene som foreslått av administrasjonen 

Admin gjennomfører en evaluering av det første prosjektet med utstyrspakker 

 

https://www.skiforbundet.no/sor-trondelag/barnas-mini-vm/


 

 

SAK 16 STYRESEMINAR – OPPSUMMERING OG OPPFØLGING 
 

Skikretsene i Hedmark og Oppland gjennomførte felles seminar for alle tillitsvalgte i 

Brumunddal 10-11. september, med god deltakelse og bra engasjement. Mye av tiden 

ble brukt til grenvise møter på tvers av krets. 
 

Det er nå viktig at alle de gode tankene og diskusjonene blir fulgt opp i praksis, både 

på styre-,gren- og administrativt nivå.  

 
For hovedstyret v/ Kjetil og Ine:  

Et klart ønske om å videreføre samarbeidet.  

Nestlederne fikk ansvar for å se på idrettsråd og samlinger på tvers av gren/krets, som 

Xtrem Spræk og storsamlinger på Beitostølen og Gålå. Ine følger opp dette videre. 

 
Langrenn:  

HSK/OSK kjører en felles oppstartshelg i desember, med renn på Natrudstilen lørdag 

(Søre Ål IL) og Sjusjøen (Ring IL) søndag, og med sosialt opplegg lørdag ettermiddag. 

Utøvere fra HSK inviteres også til et felles renn på Lygna i januar, og HSK er utfordret 

til å invitere OSK til et renn i Hedmark i løpet av sesongen. 
 

Det har vært jobbet med en felles innlandscup for 15-16, men det er p.t. ikke landet 

noe konkret. 

 
Hopp/kombinert:  

Det er enighet om å samarbeide enda mer og bedre, bl.a. med flere fellesmøter og lage 

et felles årshjul som inkluderer både terminliste, samlinger og andre happenings. 

 
Freeski:  

P.t. ingen egen FK i HSK, aktiviteten ligger under AK. På seminaret ble det derfor ikke 

fattet noen konkrete tiltak knyttet til Freeski.  

 
Alpint:  

Det er enighet om å få til godt samarbeid og felles renn og samlinger på tvers av 

kretsene, men det må jobbes med form og implementering. 

 

 

 

 

 

Vedtak: 
 

Informasjonen tas til etterretning. 

Det er alles ansvar å følge opp at de gode intensjonene fra seminaret blir fulgt opp inn 

mot ny sesong. 

 
 

 

 

 

 

 



SAK 17 HANDLINGSPLAN 2021-23 
 

 

Fra styremøtet 16. august: 

Hver grenkomité utfordres derfor til å komme opp med 3-4 konkrete tiltak som ikke 

inngår i ordinært årshjul. Det kan gjerne være en videreføring av tiltak fra forrige 

tingperiode, dersom det er relevant. Frist: Etter endt seminar i september. 
 

Gjennomføringsfrist for de enkelte tiltakene settes av den den enkelte grenkomite. 

Det lages et arbeidsdokument av HP som følges opp på styremøtene 

 

OSK Handlingsplan 2021-23. 

 

Konkrete tiltak fra gren: 

 

Langrenn 

• Videreføre regionsvise dagsamlinger 11-14 år 

• Få flere lokale TDer opp på FIS-nivå 

• Arrangere flere skirenn med crosselementer, både distanse- og sprintrenn 
(lage en egen crosscup?) 

 

Hopp/kombinert 

• Arrangement – lage en arrangementsmal og opprette et 

arrangørkonsulentkorps 

• Lage et felles årshjul med HSK for all hopp- og kombinertaktivitet 

• Følge opp og jobbe videre med kommunikasjon og sosiale medier.  

• Arrangere noen ‘pop up’-arrangement, bl.a. ved å bruke den mobile 

hoppbakken på steder der det er mye folk 

• Ny mobil hoppbakke? Jobbe med å finne finansieringsløsninger. 

 
         Freeski 

• Jobbe for å etablere en samlingskultur 

• Videreutvikle Oppland Freeski Cup 

• Arrangementsstøtte; Jobbe for å få inn de nyeste klubbene inn også som 

arrangører, f.eks. som LSK og ØTI 

 

Alpint/telemark 

  Tema på AK-møte 2. november og høstmøte, tiltak kommer. 

 

Alle grenkomiteer vil ha dette som tema på sine respektive høstmøter. 

 

 

Vedtak: 

Informasjonen tas til etterretning, tiltakene vil bli fulgt opp på framtidige styremøter. 

 Hver grenleder legger inn sine tiltak i et felles dokument i Teams, Ellie sender link. 

 

 

 

SAK 18 HANDLINGSPLAN ANTIDOPING 
 

Norges Skiforbund skal resertifiseres som Rent Særforbund. Som en del av den 

prosessen er skikretsene bedt om på ha en gjennomgang av tiltakene som ligger til 

krets i Skiforbundets handlingsplan for antidopingarbeid, nivå 1 og 2. 

 

Handlingsplan for skiidrettens antidopingarbeid 2020-24 

 

 

https://www.skiforbundet.no/globalassets/06-krets---medier/oppland/9-skikretsting/ting-2021/osk_handlingsplan_2021-23.pdf
https://www.skiforbundet.no/globalassets/02-felles---medier/antidoping/handlingsplan-skiidrettens-antidopingarbeid-revisjon-des-2019.pdf


 
 

Nivå 1 
 

• Rent Idrettslag 

Jobbe for at klubbene i kretsene sertifiseres som Rent Idrettslag.  

Ekstra oppfølging av følgende: 
 

o Klubber som avgir løpere til landslag (følges opp av NSF) 

o Klubber med egne arrangøravtaler med NSF (følges opp av NSF) 

o Klubber som arrangører KM og kretscuprenn (følges opp av krets) 
 

• Dopingfrie arrangementer 

Skikretsen skal jobbe for at alle arrangører legger til rette for dopingkontroller, 

og at arrangørene gjennom å være Rent Idrettslag bidrar til det grunnleggende 

holdningsskapende arbeidet for en ren skiidrett. 

 

Nivå 2 
 

• Ren særkrets 

Skikretsenes styrer bør gjennomføre Rent Idrettslag 

Oppland Skikrets gjennomførte denne i 2017. Bør den resertifiseres? 
 

 

• Ren Utøver 

Skal gjennomføres av 

o Alle utøvere på regionlag (regionlag følges opp av NSF) 

o Alle elever ved offisielle skigymnas  (følges opp av NSF) 
 

Bør gjennomføres av 

o Alle tillitsvalgte i skikretsen (følges opp av krets) 

o Alle utøvere på kretslag (følges opp av krets) 
 

• Foredrag 

Skikretsen skal i samarbeid med Antidoping Norge avholde minimum et 

informasjonsforedrag på enten høst-/vårmøter, samlinger eller andre 

arrangement. 
 

• Informasjon på hjemmeside 

Informasjon om skikretsens antidopingarbeid ligger lett tilgjengelig på 

skikretsens hjemmeside. 

 

 

Vedtak: 
 

Admin følger fortløpende opp de tiltakene som tilligger krets. 

Alle tillitsvalgte i skikretsen skal gjennomføre Ren Utøver når ny modul er klar i 2022. 

  

https://www.rentidrettslag.no/
https://www.renutover.no/
https://www.skiforbundet.no/oppland/antidoping/


SAK 19  OSK HØSTMØTE 2021 - oppfølging 
 

 

  Program 
 

•                  -10.15  Registrering og sosial mingel 

• Kl. 10.15- 11.45  Fellesprogram, tema: Bredde og rekruttering 

• Kl. 11.45-12.30  Felles lunsj 

• Kl. 12.30 -   Grenvise møter 
 

  

Freestyle kjører sitt høstmøte i forbindelse med breddesamling i SNØ-hallen 6-7. 

november. De andre grenene har sine høstmøter denne lørdagen. 

 

 

Forslag til opplegg fellesdel: 
 

• Velkommen v/kretsleder, inkl. en kort status for skikretsen 

Her kan evt. Ine supplere med idrettsråd og planer om storsamling 

• Aktuelle infosaker v/ Ellie; 

o Antidoping; Rent Idrettslag og skikretsens handlingsplan 

o Byttehelger, utstyrsordninger 

• Hovedtema; Bredde/rekruttering/frafall, 

Flere barn på ski og hvordan beholder vi de som vi allerede har  - konkrete tiltak 

og innspill fra klubb! 

o Innledning v/Marianne, som presenterer seg, sin rolle som skiutvikler, 

prosjekter og sine tanker 

o Eksempler på rekrutteringsarbeid i klubb, ex. Søre Ål IL (både langrenn og 

hopp/kombinert), Skrautvål IL, Peer Gynt Alpinklubb 

o Summing i smågrupper: Ha konkrete punkt som de kan summe rundt 

 

Forslag til konkrete ‘summeoppgaver’: 

• Hvordan kan DIN klubb bruke Marianne for 1) rekruttere og 2) redusere 

frafall? 

• Hvordan kan vi klare å rekruttere de unge som gir seg som aktive utøvere inn i 

nye/andre roller i klubben? Ex. trenere, tillitsvalgt o.l. 

 

 

Vedtak: 

 Program/opplegg som skissert over ble vedtatt. 

   
 

 

 

INFORMASJON 
 

 

SAK 20 INFORMASJON FRA STYRE/ADMIN 
 

Ekstraordinært skikretsting 

Ble arrangert tirsdag 26. oktober, ifbm. ordinært styremøte. Eneste sak på agendaen 

var det formelle valget av ny leder av Alpinkomiteen, som ihht. loven skal velges av 

Skikretstinget. Jørn Tore Linberg ble valgt enstemmig valgt. 

 



NSF Høstmøte, inkl. arrangør- og anleggsseminar 22-24. oktober 

Kjetil og Ine deltok på vegne av hovedstyret, Kjetil informerte kort fra møtet. 

Grenvise fagmøter har blitt arrangert på ulike måter og tidspunkt, grenledere har 

deltatt på disse. 

 

 

Status integrering 
Torbjørn rapporterte kort om status for para-VM i januar 2022. Arrangementet er i 
rute. 

 
Status kompetanse 

 

Planlagte kurs: 

• Trener 1 langrenn Snertingdal/Torpa/NLI 

• Trener 1 langrenn Hadeland 

• TD- og arrangørseminar langrenn, onsdag 3. november 
 

 

  

Status anlegg 
 

Skileikanlegget på Mån i Vågå  

… var nominert som OSK sin kandidat til prisen for Årets anlegg i NSF, som ble delt ut 

på arrangør- og anleggsseminaret. Prisen gikk til Fageråsbakkene i Nordland og 

Vassfjellet aktivitetspark i Trøndelag. 

 

Rekrutteringsbakke Kanthaugen 

 Hopp-/kombinertkomiteen ønsker sammen med NTG å sondere litt mht. muligheten 

 for å bygge en rekrutteringsbakke K60 plast i Kanthaugen. Første steg er å invitere 

 Asbjørn Stensrud, prosjektleder for Jordalen, til et uformelt møte. 

 
Se også sak 14, Status skiutvikler, det er stor aktivitet på anleggsfronten i Oppland. 

  

 
Vedtak: 
 

Informasjonen tas til etterretning. 

 

 

 

SAK 21 INFORMASJON FRA GRENER 

 

Langrenn 

• Referat LK-møte 30. august 

• Referat LK-møte 18. oktober 
 

 

 

Alpint/telemark 

• Referat AK-møte 30. september 
 

• Neste AK-møte: 2. november 

   Der skal det jobbes videre med både terminliste og samlingsplan 2021-22 
 

 

 

 

 

 

chrome-extension://efaidnbmnnnibpcajpcglclefindmkaj/viewer.html?pdfurl=https%3A%2F%2Fwww.skiforbundet.no%2Fglobalassets%2F06-krets---medier%2Foppland%2Flangrenn%2Flk%2Fmotereferat%2Fosk_lk_1_motereferat-30.08.21.pdf&clen=180277
chrome-extension://efaidnbmnnnibpcajpcglclefindmkaj/viewer.html?pdfurl=https%3A%2F%2Fwww.skiforbundet.no%2Fglobalassets%2F06-krets---medier%2Foppland%2Flangrenn%2Flk%2Fmotereferat%2Fosk_lk_2_motereferat-18.10.21.pdf&clen=163493
chrome-extension://efaidnbmnnnibpcajpcglclefindmkaj/viewer.html?pdfurl=https%3A%2F%2Fwww.skiforbundet.no%2Fglobalassets%2F06-krets---medier%2Foppland%2Falpint%2Fak-moter%2F2021-23%2Fosk_ak-mote-30.09.2021_referat.pdf&clen=148013


 

 

Hopp/kombinert 

• Referat HKK-møte 22. september, her deltok også NTG 

• Referat HKK-møte 20. oktober  
 

• Det legges opp til et felles møte med Hedmark SK for å koordinere terminliste 

og se på samarbeid om en felles samlingsplan 2021-22. Målet er å ha dette 

klart til høstmøtet. 

 

 

Freestyle 

• Møter 

Det planlegges FK- og høstmøte ifbm. breddesamling i SNØ-hallen i 

Lørenskog helga 5-6. november. 
 

• Breddeaktivitet 

Klubbene jobber bra rundt om og er i gang med basistrening / trampoline. 

Gausdal har testa en alternativ sommerøvelse: hekkbølgesurfing på Mjøsa. 

Konklusjonen er ‘artig og veldig utviklende, men ressurskrevende.’ 

 

• Arrangement 
Gausdal Skilag har fått tildelt HL Freeski 2022 og Dombås IL har fått NOR 
Freeski Cup Slopestyle. 

 

• Kompetanse 
Gausdal Skilag har to deltagere på FIS C-dommerkurs 

 

• Anlegg 
   Det bygges i Kanthaugen! Heisen flyttes og det klargjøres for snøproduksjon 

   og flere nedfarter. 

 

 

 

Vedtak: 
 

Informasjonen tas til etterretning. 
 

 

 

Neste styremøte;  

mandag 6. desember, inkl. julemiddag 

 

 

Referent Ellie, 

Lillehammer, 27. oktober 2021 

chrome-extension://efaidnbmnnnibpcajpcglclefindmkaj/viewer.html?pdfurl=https%3A%2F%2Fwww.skiforbundet.no%2Fglobalassets%2F06-krets---medier%2Foppland%2Fhopp_kombinert%2Fhkk%2Fmoter%2Fosk_hkk_1_motereferat-22.09.2021.pdf&clen=165422
chrome-extension://efaidnbmnnnibpcajpcglclefindmkaj/viewer.html?pdfurl=https%3A%2F%2Fwww.skiforbundet.no%2Fglobalassets%2F06-krets---medier%2Foppland%2Fhopp_kombinert%2Fhkk%2Fmoter%2Fosk_hkk_2_motereferat-20.10.2021.pdf&clen=133191

